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Dialogkonferanse: 
STORTINGET ØNSKER MER REISELIVSFORSKNING.  
HVORDAN GJØR VI DETTE VIDERE? 
 
Skagen hotell, Bodø 
23. august kl. 11.00 – 16.30 
 

TEMA:  
HVORDAN VIDEREUTVIKLE INNOVASJONSSYSTEMET? 
HVA BØR EN STRATEGISK SATSING INNEHOLDE? 
HVORDAN FÅ ETABLERT ET FORSKNINGSPROGRAM FOR REISELIVET? 
 
11:00    Kaffe  
    
11:15   Velkommen 

Tomas Norvoll, fylkesrådsleder, Nordland  
   

11:30  Introduksjon 
Einar Lier Madsen, seniorforsker, Nordlandsforskning 
 

11:45    Arbeidet med reiselivsmeldingen 
Åsmund Prytz, politisk rådgiver for stortingsrepresentant Pål Farstad, 
Venstre – saksbehandler for reiselivsmeldingen. 

 



12:00 Norge har nå en «golden opportunity» som reisemål. 
Trenger vi forskning for å realisere denne muligheten? 

 Per Arne Tuftin, Norske Reiseliv (tidligere Forum for reiseliv) 
 
12:15 Reiselivsutvikling må være basert på fakta og kunnskap, 

ikke synsing 
Audun Pettersen, Innovasjon Norge 

 
12:30                                Innspill til debatten fra NHO Reiseliv  
                                           Gunnar Nilsen, NHO Reiseliv Troms  
 
12:45                                Innovasjon og forskning 
                                           Camilla Lee Maana, LO 
 
13:00 – 13:45 Lunsj 
 
14:00 Kunnskap for morgendagens turisme 

Bård Jervan, Mimir AS 
 
14:15 Om innovasjonssystemet 

Hanne Østerdal, Nærings- og utviklingssjef, Nordland fylkeskommune 
 
14:30 Innovasjonssystemet for reiselivet – utfordringer og muligheter 

Åge Mariussen, seniorforsker, Nordlandsforskning 
 
14:45 Reiselivsforskning i Forskningsrådet 

Mette Brest Jonassen, Forskningsrådet 
 
15:00 – 15:15 Kaffepause 
 
15:15 – 16:30               Debatt/diskusjon/oppsummering 
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